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Czaplinek 15 maja 2023 r. 

Protokół z komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek 

w dniu 15 maja 2023 r. 

W dniu 15 maja 2023 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, 

Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do mmejszego protokołu 

(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 

poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1) Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miasta. 

2) Zaopiniowanie wniosków które wpłynęły do komisji. 

3) Zapoznanie z sprawozdaniem MGOPS. 

4) Sprawy różne. 

Adl) 

• Projekt uchwały 589/23 omówiła pani Dorota Sielatycka-Traczyk. Radni 

przedyskutowali projekt uchwały. Burmistrz przypomniał o piśmie, które 

wpłynęło do UM od Fundacji, która organizuje festiwal w tym roku 

na terenach byłego lotniska dotyczące zakazu handlu poza zaznaczonymi 

terenami na mapie. Pani Kamila Rodak - Szydłowska przedstawiła radnym 

zarys działek na których podczas tegorocznego festiwalu mógłby odbywać się 

handel. Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie złożony wniosek 



celem zaopiniowania. 7 radnych negatywnie zaopiniowało wniosek złożony 

przez fundację: ( E.Sobczak, A.Kucharska, A.Minkiewicz, Z.Łomaszewicz, 

T.Marciniak, S.Matułojć, M.Bemat) Radny W.Wojtowicz odmówił udziału 

w głosowaniu. Obecni na komisji radni W.Mierzejewski oraz M. Olejniczak 

poinformowali, że jeżeli zostanie wniosek ten w formie uchwały przedłożony 

na sesji, zagłosują przeciw. 

• Projekty uchwał 578/23, 579/23 oraz 580/23 omówił pan Janusz Bartczak 

- bez uwag. 

• Projekty uchwał 581/23, 582/23,583/23, 584/23,585/23, 586/23,587 /23- 

omówiła pani Kamila Rodak - Szydłowska. Radni po przedyskutowaniu 

poszczególnych projektów uchwał zaopiniowali je pozytywnie. 

• Projekt uchwały 588/23 - omówił pan Janusz Bartczak - bez uwag. 

• Projekty uchwał 590/23, 591/23, 592/23 - omówiła pani Manuela Nowak - bez 

uwag. 

Ad 2) Po odczytaniu wniosku firmy Denar M. s„ dotyczący sprzedaży 

nieruchomości oznaczonej nr 25/5 w obrębie ewidencyjnym 005 Czaplinek, radni 

przedyskutowali przedłożony wniosek. Przewodniczący komisji poinformował, 

że może warto zastanowić się nad sprzedażą w drodze przetargu nieograniczonego 

części tej działki, tak aby dać możliwość budowy przez prywatnego inwestora 

np. mieszkań. Obecnie ten teren stoi pusty a w najbliższej perspektywie finansowej 

gminy nie będzie stać na budowę bloku z mieszkaniami. I jeżeli byśmy podzielili tą 

działkę to mogły by powstać nowe mieszkania na terenie kupionym przez 

prywatnego inwestora a druga część działki byłaby Gminna i nie zamykali byśmy 

sobie możliwości budowy mieszkań komunalnych w przyszłości. Radny Sebastian 

Matułojć zapytał się każdego radnego o zdanie w tym temacie: 



• Ewa Sobczak - przeciw podziałowi i sprzedaży, 

• Anna Kucharczyk - za podziałem i sprzedażą, 

• Anna Minkiewicz - przeciw podziałowi i sprzedaży, 

• Zdzisław Łomaszewicz - za podziałem i sprzedażą, 

• Władysław Wojtowicz - za podziałem i sprzedażą, 

• Tomasz Marciniak - za podziałem i sprzedażą, 

• Sebastian Matułojć - za podziałem i sprzedażą, 

• Maciej Bernat - przeciw podziałowi i sprzedaży. 

Pani Kamila Rodak - Szydłowska poinformowała, że sprawdzi jakie są możliwości 

podziału tej nieruchomości. 

Wniosek firmy Solar S, M, · w sprawie dzierżawy części nieruchomości 

oznaczonej nr 6/12 o pow. 0.2268 ha obręb 002 Czaplinek został jednogłośnie 

odrzucony. Radni: E.Sobczak, A.Kucharska, A.Minkiewicz, Z.Łomaszewicz, 

T.Marciniak, S.Matułojć, M.Bemat, W.Wojtowicz zaopiniowali ten wniosek 

negatywnie. 

Ad 3) Sprawozdanie z działalności MGOPS w Czaplinku przedstawiła kierownik 

Renata Podkowiak. Radny Sebastian Matułojć poinformował, że w sprawozdaniu 

z działalności MGOPS brakuje informacji na tematy związane z ukierunkowaną 

pomocą dla uchodźców z Ukrainy, działalności MGOPS w czasie pandemii 

ze szczególnym uwzględnieniem działań na rzecz osób starszych oraz informacji 

o podjętych działaniach dla mieszkańców po nawałnicy, która przeszła nad 

Czaplinkiem 31.01.2022 r. Burmistrz poinformował, że część działań 

ukierunkowanych na pomoc uchodźcom zorganizował CZOK. 



AD 4) W sprawach różnych głos zabrał pan Władysław Wojtowicz, który złożył 

formalny wniosek dotyczący budowy ścieżki pieszo - rowerowej z Czaplinka 

do Pławna. 

Radny Tomasz Marciniak poinformował, że mimo obiecanych działań nie zrobiono 

nic w kwestii drogi za sklepem pana Wf w miejscowości Broczyno. 

Radna Anna Kucharczyk złożyła wniosek formalny w sprawie budowy ścieżki 

pieszo - rowerowej z Machlin do Kosina. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 

Przewodniczący Komisji 


